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朝陽科技大學
098學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	0148
	Course Number
	0148

	授課教師
	陳銘雄
	instructor
	CHEN,MING HSIUNG

	中文課名
	安全衛生概論
	Course Name
	Introduction to Safety & Health

	開課單位
	自然與科技發展課群(日)
	Department
	

	修習別
	選擇必修
	Required/Elective
	Topics in Natural and the? Development of Sciences

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	由於工作場所作業人員對於工作環境安全認知較不足，工作場所的意外事件，時有所聞。本課程希望向同學傳遞基本的安全衛生概念，使其在校園中或未來的工作場所，能建立正確的安全與衛生理念。
	Objectives
	This course teaches students to know the safety and health principal concept, important event of management, and precaution knowledge of various kinds of calamity.

	教材
	教育部環保小組編定之教材、及勞工安全衛生管理員訓練教材
	Teaching Materials
	Handout

	成績評量方式
	平時40%、期中考30%、期末報告30%
	Grading
	General test and attendance 40% Middle exam .30% Final Report.30%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程希望向同學傳遞基本的工業安全與衛生概念，使其在校園中或未來的工作場所，能建立正確的安全與衛生理念。主要內容包括:1.安全衛生管理概論,2.安全衛生法規介紹,3.噪音危害,4.人因工程與電腦作業危害,5.感電危害,6.室內空氣品質概論等等.
	Syllabus
	This course will give student the basic knowledge in the industrial safety and hygiene to establish the correct concepts in their work places in the campus or the future jobs. Main topics included are (1)Introduction of safety and health management, (2) Introduction of safety and health law ,(3)The noise endangering,(4)Human factors,(5)Electric shock endangering,(6)Introduction of indoor air quality,etc.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

